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Referat fra årsmøtet i Meland Musikklag, 06. februar 2018.
Start: kl. 19.03.

1: Konstituering:

a) Leder Laura Camilla Storseth onsket velkommen.

b) Navneopprop: 23 medlemmer møtte. Årsmøtet var dermed vedtaksfør.

c) Valg av møteleder: Thomas Fosse.

d) Valg av referent: Astrid Berg Nordrik.

e) Valg av protokoll underskrivere: Gro Hopland og Knut Sagstad.

f) Godkjenning av innkalling: Innkallin en ble odk'ent.

g) Godkjenning av dagsorden/saksliste: Da sorden Saksliste ble odk 'ent.

2: Gjennomgang og godkjenning av årsmelding for 2017:

Merknader:
- Det var før-JanAm konsert på øvinga 23.11.17
- 3.4: Riktige datoer for seminar med skolekorpsene var 25. og 26.03.17.

- 3.6: Kai Johnsen var med og slo skarptromme på 17. mai.

- 3.85: I år startet vi sesongen med seminar på Fedje 09.-10.09.17.

- 3.9: Solist på Dar kjem dampen var Monica Vikan.

- 3.11: Solist på I'll be missing you var Trond Helland. Filmen var laget av Stein Ove

Vikebo.
- 3.12: Solfrid, Thomas, Siri, Catrine og Stein Ove spilte på juletrefester på Vestbygd

Skule 5. og 6. desember.
- Innkjøp av instrumenter bør med i årsmeldingen.

rsmeldin en for 2017 ble odk ent med overnevnte merknader.

3: Kontingent:

Kontingenten blir stående uendret på kr. 1500,- per år.



4: Gjennomgang og godkjenning av regnskap for 2017:

Stein Ove Vikebo gikk gjennom regnskapet og balansen for 2017:

Kommentarer:
Det mangler 11 bilag, som bør framskaffes.

Vi bør reklamere mer for grasrotandelen kommende sesong.

Balansen: sette inn verdi på huset, instrumenter osv. i framtidige regnskap.

Re nska eto balansen for 2017 ble odk'ent.

5: Gjennomgang og godkjenning av budsjett for 2018:

Nina Aase gikk gjennom budsjettet for 2018.

Merknader:
Posten for kommunale tilskudd ble økt til 15.000 kr.

- Posten for kommunale avgifter mm ble økt med 5000 kr. til 30.000 kr. pga utgifter til

fiber.
Posten for vedlikehold/rep./utbygging av Musikkhallen ble økt til 35.000 kr.

Posten for gebyr ble økt til 1500 kr. pga lånet.

Buds'ettet for 2017 ble odkent med overnevnte merknader.

6: Gjennomgang og godkjenning av årsmelding til husnemnda for 2017:

Thomas Fosse gikk gjennom årsmeldingen fra husnemnda.

Merknader:
05.10.17 var det konsert med Rune Larsen i Musikkhallen (i regi av UL Von).

Utleie av hallen i 2017 hadde en bruttoinntekt på ca kr. 157500.

I tillegg til at kjøkkenskapene ble vasket, ble det også utført vask av tak, vegger og vinduer på

kjøkkenet, og vinduer i resten av hallen.

Steinar Fosse gikk gjennom det som må gjøres med huset neste år. Se årsmeldingen fra

husnemnda.

Det ble i tillegg fremmet ønske om bedre lys over korpset og prosjektor/lerret for å bedre

kunne konkurrere om potensielle leietakere.

Ønske om å «pynte litt på overflaten» (golv, søyler, gardiner osv.) av samme grunn.

Bedre markedsføring av hallen i sosiale medier.



Årsmeldin en fra husnemnda for 2017 ble vedtatt med overnevnte merknader.

7: Valg

Styret:
Leder: Sissel Fløysand (valgt for 1 år).

Catrine Danielsen (ikke på valg).

Nina Aase (ikke på valg).

Solfrid Tveit (valgt for 2 år).

Stein Ove Vikebo (valgt for 2 år).

Vara 1: Knut Sagstad (valgt for 1 år).

Vara 2: Gro L.Hopland (valgt for 1r).
Vara 3: Leni Dale (valgt for 1 år).

Husnemnd alle er val t for 1 år :

Steinar Fosse.

Rune Nordrik.
Kristian Folkedal.
Eirik Johansen.

Note- o materialforvalter val t for 1 år :

Knut Sagstad.

Musikkutvalg:
David Morton.
Påtroppende leder, Sissel Fløysand, ønsker et musikkutvalg igjen, dette utpekes av styret.

Revisorer val t for 1 år :

Jill Iren Kaland.
Amund Heir.

Val nemnd val t for 1 år :

Monica Elise Vikan.

Astrid Berg Nordrik.

8: Innkomne saker:
Det var ingen innkomne saker.

Avtroppende leder, Laura Camilla Storseth ble takket for innsatsen.

Påtroppende leder, Sissel Fløysand, ønsker beskjed om fravær, helst i god tid, til 95760989.



Årsmøtet ble avsluttet kl. 20.47.

20. februar 2018,
Astrid Berg Nordrik
Ref

Gro L. Hopi nd Knut Sags d


